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Abstract (en)
It is proposed, for the production of a rigid railroad-base for railborne traffic, to lay track sleepers (3) on a substantially plane, continuous supporting
layer (1) and to retain them, in a manner incapable of horizontal displacement, by a dowel-like device (7) between sleeper and supporting layer. The
device (7) passes through the joint (18) between the sleeper (3) and the supporting layer (1) and at the top fixes into the sleeper and at the bottom
into the supporting layer, at least one of the two associated fixing-in arrangements permitting a vertical movement between the device (7) and the
structural member into which it fixes (1 and 3 respectively), and both fixing-in arrangements, in cooperation, retaining the sleeper (3) resiliently on
the supporting layer (1) at least in respect of loads acting on the longitudinal axis of the sleeper.

Abstract (de)
Es wird vorgeschlagen, zur Herstellung einer festen Fahrbahn für schienengebundenen Verkehr Gleisschwellen (3) auf einer im wesentlichen
ebenen, durchlaufenden Tragschicht (1) zu verlegen horizontal unverschieblich durch eine dübelartige Vorrichtung (7) zwischen Schwelle und
Tragschicht zu halten. Die Vorrichtung (7) durchsetzt die Fuge (18) zwischen der Schwelle (3) und der Tragschicht (1) und bindet oben in die
Schwelle und unten in die Tragschicht ein, wobei mindestens eine der beiden zugeordneten Einbindungen eine vertikale Bewegung zwischen der
Vorrichtung (7) und dem Bauteil, in den sie einbindet (1 bzw. 3) zuläßt, beide Einbindungen im Zusammenwirken die Schwelle (3) mindestens für in
Schwellenlängsachse wirkende Belastungen elastisch auf der Tragschicht (1) halten.
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